

cia, Interior i Administracions Públiques la modificació del lloc de secretaria en classe segona i la creació del lloc d'intervenció, també en classe segona, per a adaptar-los a la normativa vigent, atenent les dades de població i pressupost del municipi.

Consten en l'expedient certificats expedides per la secretaria general de la corporació acreditatius de la població municipal i del pressupost, així com del tràmit d'audiència i del seu resultat.

Vist el que disposa l'article 2 del Reial Decret 1.732/1994, de 29 de juliol, en l'apartat b del qual classifica en secretaries de classe segona les secretaries d'ajuntament el municipi de les quals tinga una població compresa entre 5.001 i 20.000 habitants, així com els de població inferior a 5.001, el pressupost dels quals siga superior a 3.005.060,52 euros.

Per tant, i fent ús de les competències atribuïdes pels articles 2.2 a) i 7 del Decret 159/1997, de 29 d'abril, del Govern Valencià, pel qual s'aprova el Reglament regulador de la competències de la Generalitat Valenciana relatives als funcionaris d'administració local amb habilitació de caràcter nacional,

ORDENE

I. Crear i classificar el lloc de treball d'intervenció de l'Ajuntament de Finestrat en classe segona, i queda reservat a funcionaris d'administració local amb habilitació de caràcter nacional pertanyents a la subescala d'intervenció tresoreria, categoria d'entrada.

II. Classificar el lloc de treball de secretaria de l'Ajuntament de Finestrat en classe segona, i aquesta queda reservada a funcionaris d'administració local amb habilitació de caràcter nacional, pertanyents a la subescala de secretaria, categoria d'entrada, sense perjudici del que preveu la disposició transitòria primera 2 b) del Reial Decret 1174/1987, de 18 de setembre.

III. La modificació de la classificació d'aquests llocs de treball, no afectarà les destinacions dels que les exerciren amb caràcter definitiu.

Contra aquesta orde, que esgota la via administrativa, es podrà interposar recurs contenciós administratiu davant el Jutjat Contenciós Administratiu de València o davant el jutjat contenciós administratiu en la circumscripció del qual tinga el demandant el seu domicili, en el termini de dos mesos comptats des de l'endemà de la publicació. Tot això de conformitat amb el que estableixen els articles 116 i 117 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, del Règim Jurídic de les Administracions Públiques i del Procediment Administratiu Comú, i els articles 8 i 46 de la Llei 29/1998, de 13 de juliol, Reguladora de la Jurisdicció Contenciosa Administrativa, sense perjudici que s'utilitze qualsevol altra via que es considere oportuna.

València, 20 de gener de 2006

El conseller de Justícia, Interior i Administracions Públiques,
MIGUEL PERALTA VIÑES

RESOLUCIÓ de 20 de gener de 2006, del conseller de Justícia, Interior i Administracions Públiques, per la qual s'aprova l'escut de l'Ajuntament de Cortes de Arenoso (Castelló). [2006/Q1173]

L'Ajuntament de Cortes de Arenoso (Castelló) ha estimat convenient adoptar escut perquè el represente i simbolitze. Per això, d'acord amb les facultats que li confereixen les disposicions legals en vigor, va elevar per a la seua aprovació la corresponent proposta, amb la memòria i l'estudi heràldic prevís.

El procediment es va tramitar d'acord amb les normes establides en el Decret 116/1994, de 21 de juny, del Govern Valencià, pel qual

rrior y Administraciones Públicas la modificación del puesto de secretaria en clase segunda y la creación del puesto de Intervención, también en clase segunda, para adaptarlos a la normativa vigente, atendiendo a los datos de población y presupuesto del municipio.

Constan en el expediente certificaciones expedidas por la Secretaría General de la Corporación acreditativas de la población municipal y del presupuesto, así como del trámite de audiencia y del resultado del mismo.

Visto lo dispuesto en el artículo 2 del Real Decreto 1732/1994, de 29 de julio, en cuyo apartado b clasifica en Secretarías de clase segunda, las Secretarías de Ayuntamiento cuyo municipio tenga una población comprendida entre 5.001 y 20.000 habitantes, así como los de población inferior a 5.001 cuyo presupuesto sea superior a 3.005.060,52 euros.

En su virtud, y en uso de las competencias atribuidas por los artículos 2.2 a) y 7 del Decreto 159/1997, de 29 de abril, del Gobierno Valenciano, por el que se aprueba el Reglamento regulador de la competencias de la Generalitat Valenciana relativas a los Funcionarios de Administración Local con habilitación de carácter nacional,

ORDENO

I. Crear y clasificar el puesto de trabajo de Intervención del Ayuntamiento de Finestrat en clase segunda, quedando reservado a funcionarios de administración local con habilitación de carácter nacional pertenecientes a la subescala de Intervención-Tesorería, categoría de entrada.

II. Clasificar el puesto de trabajo de Secretaría del Ayuntamiento de Finestrat en clase segunda, quedando reservado a funcionarios de administración local con habilitación de carácter nacional pertenecientes a la subescala de secretaria, categoría de entrada, sin perjuicio de lo previsto en la disposición transitoria primera 2 b) del Real Decreto 1174/1987, de 18 de septiembre.

III. La modificación de la clasificación de estos puestos de trabajo, no afectará a los destinos de quienes los vinieran desempeñando con carácter definitivo.

Contra esta orden, que agota la vía administrativa, se podrá interponer recurso contencioso administrativo ante el Juzgado de lo Contencioso Administrativo de Valencia o ante el Juzgado de lo Contencioso Administrativo en cuya circunscripción tenga el demandante su domicilio, en el plazo de dos meses contados desde el día siguiente al de su publicación. Todo ello de conformidad con lo establecido en los artículos 116 y 117 de la Ley 30/1992, de 26 de noviembre, del Régimen Jurídico de las Administraciones Públicas y del Procedimiento Administrativo Común, y en los artículos 8 y 46 de la Ley 29/1998, de 13 de julio, Reguladora de la Jurisdicción Contencioso Administrativa, sin perjuicio de que se utilice cualquier otra vía que se considere oportuna.

Valencia, 20 de enero de 2006

El conseller de Justicia y Administraciones Públicas,
MIGUEL PERALTA VIÑES

RESOLUCIÓN de 20 de enero de 2006, del conseller de Justicia, Interior y Administraciones Públicas, por la que se aprueba el escudo del Ayuntamiento de Cortes de Arenoso (Castellón). [2006/Q1173]

El Ayuntamiento de Cortes de Arenoso (Castellón) ha estimado conveniente adoptar escudo para que lo represente y simbolice. Por ello, de acuerdo con las facultades que le confieren las disposiciones legales en vigor, elevó para su aprobación la correspondiente propuesta, previa memoria y estudio heráldico.

El procedimiento se tramitó con arreglo a las normas establecidas en el Decreto 116/1994, de 21 de junio, del Gobierno Valenciano,

es regulen els símbols, tractaments i honors de les entitats locals de la Comunitat Valenciana.

El Consell Tècnic d'Heràldica va emetre dictamen favorable.

Per estos motius, i fent ús de les facultats que em confereix la legislació abans citada, resolc:

Aprovar l'escut adoptat per l'Ajuntament de Cortes de Arenoso (Castelló) que quedarà organitzat de la següent manera:

«Escut quadrilong de punta redona.

En camper d'atzur un castell d'argent, maçonat de sable i aclarit d'atzur, sobre ones d'argent, acostat de dos arbres roures del seu color.

Al timbre, corona reial oberta».

Contra esta resolució, que posa fi a la via administrativa, les persones interessades podran interposar, potestativament, un recurs de reposició davant el mateix òrgan que ha dictat l'acte, en el termini d'un mes comptador des de l'endemà de la notificació o publicació, si és el cas, en el *Diari Oficial de la Generalitat Valenciana*, o bé recurs contenciós administratiu davant la Sala Contenciosa Administrativa del Tribunal Superior de Justícia de la Comunitat Valenciana, en el termini de dos mesos comptadors des de l'endemà de la notificació o publicació, si és el cas, en el *Diari Oficial de la Generalitat Valenciana*. Tot això d'acord amb el que disposen els articles 116 i 117 de la Llei del Règim Jurídic de les Administracions Públiques i del Procediment Administratiu Comú i els articles 10, 14 i 46 de la Llei 29/1998, de 13 de juliol, Reguladora de la Jurisdicció Contenciosa Administrativa, sense perjudici que les persones interessades utilitzen qualsevol altra via que consideren oportuna.

València, 20 de gener de 2006.— El conseller de Justícia, Interior i Administracions Públiques: Miguel Ignacio Peralta Viñes.

RESOLUCIÓ de 20 de gener de 2006, del conseller de Justícia, Interior i Administracions Públiques, per la qual s'aprova la bandera de l'Ajuntament de Montán (Castelló). [2006/M1176]

L'Ajuntament de Montán ha estimat convenient adoptar bandera perquè el represente i simbolitze. Per això, d'acord amb les facultats que li confereixen les disposicions legals en vigor, va elevar per a la seua aprovació la corresponent proposta, prèvia memòria i estudi vexil·lològic.

El procediment es va tramitar d'acord amb les normes establides en el Decret 116/1994, de 21 de juny, del Govern Valencià, pel qual es regulen els símbols, tractaments i honors de les entitats locals de la Comunitat Valenciana.

El Consell Tècnic d'Heràldica va emetre dictamen favorable.

Per estos motius, i fent ús de les facultats que em conferix la legislació abans citada, resolc:

Aprovar la bandera adoptada per l'Ajuntament de Montán que quedarà organitzada de la següent manera:

Bandera de proporcions 2.3. Gironada en alt. Truncada en tres camps, el central ocupant els dos terços de l'amplària total en el sentit de la seua longitud.

En el primer quarter, el de l'asta, de sinople.

El segon quarter, el central, en camp d'atzur, una torre torrejada d'or, aclarida i maçonada de sable, gitada a dreta per una branca de llorer de sinople, fruitada de sable, i a sinistra per una palma d'or, enllaçades ambdós per una cinta de gules.

El tercer quarter, al batent, d'or.

Contra esta resolució, que posa fi a la via administrativa, les persones interessades podran interposar, potestativament, recurs de reposició davant el mateix òrgan que ha dictat l'acte, en el termini d'un mes comptador des de l'endemà de la seua notificació o publicació, si és el cas, en el *Diari Oficial de la Generalitat Valenciana*, o bé recurs contenciós administratiu davant la Sala Contenciosa Administrativa del Tribunal Superior de Justícia de la Comunitat Valenciana, en el termini de dos mesos comptadors des de l'endemà de la seua notifica-

por el que se regulan los símbolos, tratamientos y honores de las entidades locales de la Comunidad Valenciana.

El Consejo Técnico de Heráldica emitió dictamen favorable.

Por estos motivos, y haciendo uso de las facultades que me confiere la legislación antes citada, resuelvo:

Aprobar el escudo adoptado por el Ayuntamiento de Cortes de Arenoso (Castellón) que quedará organizado del siguiente modo:

«Escudo cuadrilongo de punta redonda.

En campo de azur un castillo de plata, mazonado de sable y aclarado de azur, sobre ondas de plata, acostado de dos árboles robles de su color.

Al timbre, corona real abierta».

Contra esta resolución que pone fin a la vía administrativa los interesados podrán interponer, potestativamente recurso de reposición ante el mismo órgano que ha dictado el acto, en el plazo de un mes contado desde el día siguiente al de su notificación o publicación, en su caso, en el *Diari Oficial de la Generalitat Valenciana*, o bien, recurso contencioso-administrativo ante la Sala de lo Contencioso-Administrativo del Tribunal Superior de Justicia de la Comunidad Valenciana, en el plazo de dos meses contados desde el día siguiente al de su notificación o publicación, en su caso, en el *Diari Oficial de la Generalitat Valenciana*. Todo ello de conformidad con lo establecido en los artículos 116 y 117 de la Ley del Régimen Jurídico de las Administraciones Públicas y del Procedimiento Administrativo Común y en los artículos 10, 14 y 46 de la Ley 29/1998, de 13 de julio, Reguladora de la Jurisdicción Contencioso-Administrativa, sin perjuicio de que los interesados utilicen cualquier otra vía que consideren oportuna.

Valencia, 20 de enero de 2006.— El conseller de Justicia, Interior y Administraciones Públicas: Miguel Ignacio Peralta Viñes.

RESOLUCIÓN de 20 de enero de 2006, del conseller de Justicia, Interior y Administraciones Públicas, por la que se aprueba la bandera del Ayuntamiento de Montán (Castellón). [2006/M1176]

El Ayuntamiento de Montán ha estimado conveniente adoptar bandera para que lo represente y simbolice. Por ello, de acuerdo con las facultades que le confieren las disposiciones legales en vigor, elevó para su aprobación la correspondiente propuesta, previa memoria y estudio vexilológico.

El procedimiento se tramitó con arreglo a las normas establecidas en el Decreto 116/1994, de 21 de junio, del Gobierno Valenciano, por el que se regulan los símbolos, tratamientos y honores de las entidades locales de la Comunidad Valenciana.

El Consejo Técnico de Heráldica emitió dictamen favorable.

Por estos motivos, y haciendo uso de las facultades que me confiere la legislación antes citada, resuelvo:

Aprobar la bandera adoptada por el Ayuntamiento de Montán que quedará organizada del siguiente modo:

Bandera de proporciones 2:3. Gironada en alto. Truncada en tres campos, el central ocupando los dos tercios de la anchura total en el sentido de su longitud.

En el primer cuartel, el del asta, de sinople.

El segundo cuartel, el central, en campo de azur, una torre donjonada de oro, aclarada y mazonada de sable, acostada a diestra por una rama de laurel de sinople, frutada de sable, y a siniestra por una palma de oro, enlazadas ambas por una cinta de gules.

El tercer cuartel, al batiente, de oro.

Contra esta resolución, que pone fin a la vía administrativa, los interesados podrán interponer, potestativamente, recurso de reposición ante el mismo órgano que ha dictado el acto, en el plazo de un mes contado desde el día siguiente al de su notificación o publicación, en su caso, en el *Diari Oficial de la Generalitat Valenciana*, o bien, recurso contencioso-administrativo ante la Sala de lo Contencioso-Administrativo del Tribunal Superior de Justicia de la Comunidad Valenciana, en el plazo de dos meses contados desde el día siguiente al de